
Klimatoppmøtet og 1,5 og 2,0 grader målene.

For meg er det uklart når målingen startet og om de skal nås innen 2030 eller 
2050. Derfor vet jeg egentlig ikke klart hvor langt vi er kommet mht. 
måloppnåelse. Det sies at 1,5 grader alt er nådd. Det sies også at man kan 
umulig oppnå målene.
Jeg er mildt sagt forvirret og det takket være medias upresise offentligjøring av 
fakta.

Nok om det, Det jeg vet utfra fakta er at global gj.sn. temperatur har de siste 45 
årene økt jevnt linjært med 0,015 grader per år. Dvs. i løpet av 100 år fra nå så 
øker temperaturen 1,5 grader, forutsatt at trenden i målingene er uendret i 100 
år.
Hva er så poenget med disse målene, hva er det man ønsker å oppnå? 
Jo man påstår at det vil hindre / dempe klimaendringer til det verre.

Det man sier er at ved å dempe økningen av CO2 i atmosfæren så vil det dempe
den globale oppvarmingen.  Det er direkte feil  Så lenge mengden i atmosfæren 
øker så er effekten den motsatte, dvs. økt avgang av energi, i.e. en økt 
avkjøling.
Ikke nok med  det, den linjære økningen i global temperatur forteller at på de 
siste 45 årene har det ikke vært klimaendringer til det verre. Til tross for 
forekomster av ekstremvær over hele kloden hvert eneste år.
Man gjør ikke noe med forekomstene av ekstremvær gjennom å gjøre noe med 
mengden av CO2 i atmosfæren. Da må man gjøre noe med den i regioner sterke
strålingen fra solen og det gjør man ikke ved å gjøre noe med CO2 innholdet i 
atmosfæren.
Nå er det menneskenes utslipp man søker å redusere og da påvirker man kun 
4% av totale CO2 utslipp over året oo ikke de naturlige utslipp som utgjør 96%.
Man påvirker en svært liten del av økningen i atmosfæren, den er hovedsaklig 
bestående av naturlige utslipp.

Og så driver man med internasjonale klimatoppmøter for å redusere 
menneskenes utslipp av CO2. Dette er riktig ille! Jeg finner ikke ord for det!
FN fortsetter å hjernevaske verden! 


